
Beszámoló a 2019-as évről.

Az előző évekhez hasonlóan, ebben az évben is sikerült településünket szépíteni. 

2019-ben is több pályázatot adtunk be, elsősorban a Magyar Falu Program keretében

kiírt pályázatok közül. 

A pályázatok nagy része még elbírálás alatt áll.

Pályáztunk  az  orvosi  rendelő  akadálymentes  feljárójának  megépítésére,  parkoló

burkolására, kerítés felújítására. Válaszra várunk.

A zöldterületeink  karbantartásának  megkönnyítésére  traktort  szeretnénk  vásárolni

tartozékaival együtt pályázati forrásból. Második körösek vagyunk.

A hivatal  épületének szigetelésére,  nyílászárók cseréjére  és  fűtéskorszerűsítésre  is

beadtuk a pályázatot. Szintén második körösek vagyunk.

Orvosi  eszközök  beszerzésére  benyújtott  pályázaton  2.046.183  forintot  nyertünk,

amelyből már meg is vásároltuk a doktornő által kiírt eszközöket.

A  temető  fejlesztés néven  kiírt,  szintén  Magyar  Falu  Program  keretében  beadott

pályázatunk  a  napokban  került  elbírálásra.  A  pályázat  sikeres  volt.  Egy  előző

pályázatnak köszönhetően sikerült felújítani a ravatalozót illetve parkolót burkolattal

ellátnunk valamint a temetőhöz vezető utat leaszfaltoznunk. Most 8 db napelemes

kandeláber  beszerzésére  és  6  db  pad  telepítésére  nyertünk  3.2  millió  forint

támogatást.

Számomra legnagyobb dolog, amit sikerült elérnünk 2019-ben, hogy a kormánytól

100  millió  forint  vissza  nem  térítendő  rendkívüli  támogatást  kaptunk  az  óvoda

felújítására.

Az előkészületek folynak, hamarosan a közbeszerzést is kiírhatjuk.

A 2018-ban elindult,  EFOP pályázatnak köszönhetően 2019-ben is folytatódtak az

ingyenes programok a településen. Jóga-, csipkeszakkör, önvédelmi oktatás.

2019-ben is több kiránduláson és túrán vehettek részt az érdeklődők. 

Az ősztől ingyenes számítógépes tanfolyamon vehetnek rész a településen illetve a

környező településen élő nyugdíjasok.

Ennek  a  pályázatnak  köszönhetően  a  kultúrházat  is  korszerűsítettük.  Konyhát

alakítottunk ki, illetve a mosdókat korszerűsítettük, festettünk.
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Októbertől  havonta színházi  előadásokat  tudunk szervezni  a kultúrházba.  Havonta

egy felnőtt és háromhavonta kettő gyermek előadást tudunk a településre hozni. Ezzel

is igyekszünk minél színesebbé tenni a választékot kulturális programokból.

Az idén májusban – az előző évekhez hasonlóan - szintén megrendezésre került a

nyugdíjas találkozó illetve a gyereknap.

A falunapot  július  12-13-án  tartottuk  az  elmaradhatatlan  borrendi  felvonulással,

változatos fellépőkkel és utcabállal.

A húsvéti és a karácsonyi játszóház is megtartásra került.

A Zádorvár  felújításával  megbízott  Történelmi  Emlékekért  Alapítvány  ebben  az

évben  is  folytatta  látványos  tevékenységét  a  várnál.  Emlékezetes  és  szép

kezdeményezésük volt, például áprilisban a levendula ültetés.

Az idén is beadta az Önkormányzat a szociális tűzifára kiírt pályázatot, amelyen 27

m3 fát nyert a település. A rászorulók, még az idén megkapják a tűzifát.

Az év elején három darab napelemes kandelábert telepítettünk a Vásártér utcában a

biztonságosabb  közlekedés  érdekében.  Valamint  a  Balatoni  utcában  3  darab

lámpatestet helyeztettünk fel szintén a közbiztonság javítása érdekében.

A kivitelezőnek jeleztük és kijavíttattuk – a lakosok észrevétele alapján - az óvoda

előtti  járdát.  Pl.  orvosi  rendelő  kapubeállóját  illetve  kivezettük  az  Iskola  utcáig  a

járdát.

Az Iskola utcában, a Templom utcában és a Nyáló-hegy felé vezető útszakaszokon is

szeretnénk javíttatni  hibás  burkolatot.  A hideg beállta  miatt,  ez  valószínű tavaszra

átcsúszik.
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Az  Iskola  utca  javításával  vártunk,  mert  volt  egy  beadott  pályázatunk,  amely  a

közelmúltban került elbírálásra és ez most nem volt sikeres. Viszont a hibás részek

javítására mindenképpen keresünk valamilyen megoldást.

Két alkalommal is szerveztünk társadalmi munkát.

Az  első  alkalom  október  19-én  volt  a  buszfordulónál  lévő  teret  és  játszóteret

parkosítottuk.  Ez  a  társadalmi  munka  civil  kezdeményezésnek  indult,  de  az

Önkormányzat nagy örömmel csatlakozott a nemes célhoz. A Hosszú utcában élők

összefogtak, pénz gyűjtöttek, abból fákat, növényeket vásároltak és az ültettük el.

Ehhez az Önkormányzat is hozzájárult 100.000 forinttal.

Másik  társadalmi  munkánk  a  temetők  rendbetétele  volt,  Mindenszentek  előtti

szombaton.

Mind  a  két  társadalmi  munkán  résztvevőknek  nagyon  szépen  köszönöm  a

közreműködést.

Mint azt már a korábbiakban elmondtam, megkeresett a focicsapat új vezetése, hogy

szeretnék visszahozni a településre a futballmeccseket. Ezért első lépéskén, elkezdtük

rendbe tenni a focipályát, hogy tavasztól a településen tarthassa a hazai meccseket a

focicsapat.

Köszönöm a figyelmet.

Burgyánné Czibik Éva

polgármester sk.


